
                                     

Procés participatiu ‘Som de Barri’
Acta de la reunió de Canafort – El Puntó

Data: 24 d’octubre de 2024, de 18 a 20 h
Lloc: Bar de la zona esportiva
Assistents:  6 persones (5 dones i 1 home)
Relatoria: Espai TReS · Territori i Responsabilitat Social

Membres de l’equip de govern

● Àlex Neira Marí - Alcalde
● Carlos Sánchez Nicolau - 1r Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor 

d’Urbanisme, Habitatge i Protocol.
● Àngels Solà Jiménez - 3a Tinent d’alcalde. Regidora de Benestar Animal, Medi 

Ambient, Salut Pública, Solidaritat i Cooperació.
● Josep Ruiz i Royo - 5è Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor de Servei 

Municipal d'Aigües, Sostenibilitat, Parcs i Jardins i Obra Pública.
● Carles Canals - Regidor d'Esports, Joventut, Relacions amb les entitats i Foment i 

Promoció d'activitats (subvencions).

Balanç general de la trobada

La trobada va desenvolupar-se amb total normalitat, i els assistents van presentar una
actitud  constructiva  a  l’hora  de  discutir  inquietuds  i  problemes  amb  cordialitat  i
proximitat. La trobada va començar a les 18 i va acabar a les 19.15 h, i  no es va
produir cap incidència remarcable.

Qüestions genèriques

Situació  actual  del  Pla  Parcial  de  la  zona  del  Puntó  –  Polígon  d’actuació
urbanística El Puntó (2).
Aquest  Pla preveu l’execució d’obres d’urbanització i  dotació de serveis urbanístics
bàsics. Està en la fase de redacció del projecte, encara és molt aviat. S’han de posar
d’acord tots els veïns, constituir una junta de compensació...  és un procés que pot
estendre’s durant uns anys. 

Són  carrers  molt  estrets  i  cul-de-sac.  S’explica  que  s’optarà  per  solucions  tipus
calçada única, amb escocells d’arbres correguts, per afavorir  la filtració d’aigua per
evitar tanta zona asfaltada.  

Possibilitat de posar una paperera per a gossos. 
Des de l’Ajuntament s’ha fet una licitació per a noves papereres per a tot el municipi.
La convocatòria finalitza el 27 de novembre. Se n’hi posarà una de nova. 

Horaris del camp de futbol per respectar el descans dels veïns
Horari fins a les 22.30 h, es consultarà amb el club, ja que a les 23 h no s’hauria
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d’escoltar res i el club tancar del tot. També es produeixen queixes pels sorolls de
xapa que ressona quan els aficionats piquen. Es mirarà de posar alguna tela o material
sota la xapa perquè absorbeixi el soroll.   

Molèsties pel focus de llum del camp de futbol.
Un dels focus del camp d’esports afecta una finca privada. Se li demanarà al lampista
de l’Ajuntament que canviï l’orientació del focus de llum. 

Situació del projecte d’urbanització de l’àmbit de damunt del Puntó (PMU 14 –
Sector Camí del Molí).
S’informa el veí que no hi ha cap projecte d’urbanització encara, no s’està redactant
perquè els veïns no ho han demanat. 

Punts clau del barri

Pacificació del c. Mare de Déu del Pilar (4).
Els veïns presenten queixes pel trànsit creixent al carrer. Les dues corbes que hi ha
són molt tancades, i dos cotxes no hi passen bé, a més, prop de l’av. de Sant Andreu
és camí escolar i hi ha perill d’accidents. Dos veïns proposen la possibilitat de fer un
sol sentit de circulació.

L’Ajuntament  informa  que  s’estudiarà  alguna  actuació  possible  per  millorar  la
seguretat. S’ha fet una intervenció al c. Verge del Pilar. De moment, s’ha pintat l’eix de
la carretera per a més seguretat, i més endavant es valorarà si cal reforçar l’actuació. 

Carrer  Mare  de  Déu del  Pilar,
25
Font: Google Street View.
Consulta novembre 2024

Alta velocitat dels vehicles al carrer Manauta i a la nova rotonda del camí del
Golf. 
Els  veïns  proposen  la  possibilitat  de  fer  algun  pas  de  vianants  elevat  o  bandes
reductores. L’Ajuntament ho estudiarà.  
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Carrer Manauta (al fons a la dreta) des 
de la rotonda nova de camí del Golf.

Font: Google Street View.
Consulta novembre 2024

A la corba del carrer Manauta, hi ha un canvi de rasant massa pronunciat i és un
carrer on cada vegada hi ha més trànsit. Una solució seria obrir la corba una
mica més (anul·lar l’aparcament, només el de la corba). 
S’estudiarà la possibilitat de marcar els carrils (ja s’ha fet) o fer sentit únic. Evitar riscs
de xocs.

Carrer Manauta, 9

Font: Google Street View.

Consulta novembre 2024

Invasió del carril contrari al c. Manauta a la incorporació de l’av. de Sant Andreu.
A la sortida dels partits al camp d’esports, com que hi ha tanta cua, els cotxes que
surten envaeixen el carril contrari per anar cap a Llavaneres. Es pintaran les fletxes
dels carrils d’entrada i sortida del carrer. I una línia contínua.

Encreuament entre c. Manauta i 
l’av. de Sant Andreu .

Font: Google Street View.
Consulta novembre 2024
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Neteja del carrer a l’avinguda Canafort.
Els veïns es queixen que quan es fa el manteniment del camí de sorra, es tira sorra a
un embornal de recollida d’aigües que té i s’omple de sorra. Es mirarà d’evitar d’ara
endavant. 

Embornal de l’avinguda 
Canafort, 15

Font: Google Street View.
Consulta novembre 2024

Connexió  de  les voreres de  la  carretera  de Mata (av.  de Catalunya)  amb av.
Canafort. 
El veí vol saber si es faran voreres en aquest tram de la carretera de Mata fins a
connectar amb les existents a l’entrada de la població. Aquesta carretera està fora de
l’àmbit  del  Puntó.  La  connexió  està  en  estudi  i  pendent  de  la  negociació  amb la
Diputació de Barcelona, sobre quina actuació es farà perquè el traçat sigui continu.  

Carretera de Mata amb av. 
Canafort.

Font: Google Street View.
Consulta abril 2024

Control de velocitat a carretera de Mata amb av. Canafort
El veí mostra preocupació per la velocitat dels vehicles a l’entrada del poble. S’han fet
controls  de  velocitat  en  l’àmbit  sancionador  i  informatiu  també,  hi  ha  dos  radars
pedagògics, per tenir dades del comportament de la gent. 

Situació del Pla parcial del c. Molí de Vent 
Una veïna desitja informació sobre l’estat del Pla parcial,  i  com pot afectar la seva
propietat. L’Ajuntament informa que aquest pla s’està redactant i que encara no hi ha

4



                                     

proposta. Hi haurà un període per fer al·legacions. 

Instal·lació de miralls a les cantonades per millorar la visibilitat i la seguretat a
l’av. Canafort.
És un tema pendent (av. Canafort), es mirarà d’instal·lar miralls, com en altres punts
del municipi. Es valorarà la conveniència cas per cas. 

Valoració de les trobades per part de les persones assistents

En finalitzar les trobades, es va distribuir un full de valoració. S’hi demanava també el
canal  pel qual  s’havien assabentat de la trobada,  i  també dades sobre el  gènere i
l’edat.  A  continuació  es presenten els  resultats  obtinguts  al  barri  de  Canafort  –  El
Puntó, on es van recollir 4 formularis (un per torn). Destaca la satisfacció general amb
les trobades, amb una majoria de persones que manifesten estar “molt satisfetes”.  Tot
i això, aquesta satisfacció no es correspon amb la durada de la trobada.
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Mapa  dels  punts
esmentats durant les
trobades


